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              Lausunto Etelä-Suomen aluehallintovirastolle/Kuusakoski Oy,
              ympäristölupamääräysten muuttaminen / SSK

           - Kuusakosken ilmoittama materiaalimäärä n. 135 000 - 150 000
             tonnia, joka ottavat vuosittain vastaan, on vanhentunutta tietoa,
             sen tulee korjata kaksinkertaiseksi. Noin 300 000 tonnia on
             oikeellisempi. Lupa tulee päivittää oikeelliseksi.
           - Kuusakoski Oy myöntää jo laskeneensa ilman lupaa vesiään
              läheisiin ojiin ja se on ympäristörikos.
           - Kuusakoski Oy myöntää, että jätevesiviemäriverkoston 
kapasiteetti
              ei riitä vastaanottamaan alueen hulevesiä. Jos sopimusta ei 
voida
              noudattaa ja vesiä ei voida hallitusti johtaa verkostoon, niin 
täytyy
              toiminta asettaa sen mukaiseksi, että se onnistuu ja toimii.
            - Kuusakoski Oy:n kertomat omat puhdistus-käsittely 
menetelmänsä
               hulevesillensä  ei tyydytä ollenkaan, koska heiltä on tullut
               aiemminkin"päästöjä", joita he ovat kiireellisesti korjailleet ja
               poistaneet maastosta.
            - Kuusakoski Oy:ltä kulkeutuu maastoon haitta-aineita, jotka
               imeytyvät maastoon ja kulkeutuvat myöskin vesien mukana
               lähiasukkaiden kiinteistöille ja kauemmaksikin pelloille,
               myrkky-aineita, jotka kasaantuvat ihmisten ja eläinten 
elimistöön
               aiheuttaen aikaa myöden arvaamatonta vahinkoa.
            - Olemassa olevassa luvassa sanotaan, että " Laitosalueen kaikki
               hulevedet on kerättävä piha-alueen kallistuksien ja
               reunakorokkeiden, sadevesikaivojen ja - viemäreiden avulla
                asausaltaaseen " ja siitä johdettava Vantaan Veden kanssa
               tehdyn sopimuksen mukaisesti Vantaan viemäriin !
            - Lupapäätöksessä ilmenee, ETTEI vesien 
ylipumppaaminen tai ojiin
               johtaminen ole sallittua !
            - alueen ojia ei ole tehty kuljettamaan Kuusakoskelta 
tulevia
               vesimassoja, Kuusakosken alue on siksi iso ja laaja.
            - Lähistössä olevan kiinteistön kaivo on jo täydelleen pilaantunut.
               Sen vettä ei voida käyttää laisinkaan siihen pohjaveden myötä
               kulkeutuneen Penzenin takia ( aine, jota on vasta 2000-luvun
               autoissa, joita Kuusakoski käsittelee)



               
      
  
            - Koskaan emme voi olla varmoja, koska sitä kulkeutuu 
kaivoihimme
               ja löytyy meidän juomavesikaivoistamme. (alueella on lähteitä 
ja
               voimakkaita vesisuonia)

            - Vantaalla on ollut periaatteena, että likaantuneiden alueiden
               hulevesiä EI SAA laskea ja johtaa maastoon. Mikä on, 
ettei siitä
               voida pitää edelleenkin kiinni. Pitääkö tämä seutu tuhota tieten
               tahtoen.
               Lausunnossakin sanotaan "MIKÄLI NE PYSTYTÄÄN"
               käsittelemään - EI Kuusakoski Oy pysty - se on jo nähty.
            
            - Esitän jyrkän eriävän mielipiteeni Kuusakoski Oy:n
               ympäristölupapäätöksen/ lausunnon hyväksyntään ja 
haluan kaikkien
               asukkaiden puolesta, että asia otettaisiin uudelleen 
käsittelyyn.
               
        
               Marja Parkkima
              


